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Mødereferat af: 
Bestyrelsesmøde i afdeling 1.  
 
 
Mødested, Sundquistgade 56 
 

Referat nr.  
 

                              034 

Til stede var: 
 
Afdelingsbestyrelsen: 
Henry Christensen  
Jan Brandhøj 
Ditte Kristensen 
 
Suppleant: 
Ikke til stede 
 
 
 

Dag og år: 
 
       
23.08.2024, kl. 16.30  
 

 

Dagsorden punkter Beslutninger 

Pkt. 1   
Godkendelse af dagsorden. 
 

 
Dagsorden godkendt. 

Pkt. 2   
Status på byggeudvalget arbejde 
 
Byggeudvalget består af:  

• Thomas Warming, B42 

• Jens Christian Jessen, B42 

• Rikke Grønvall, beboer afd. 1 

• Tony Lauritzen, beboer afd. 1 

• Jan Brandhøj, formand afdelingsbestyrelsen afd. 1 

• Ditte Kristensen, bestyrelsesmedlem afd. 1 
 

 
Der har været afholdt møde i byggeudval-
get med repræsentanter fra B42 d. d. 
17.09.24. 
 
Arbejdet pågår, og der er god dialog om 
fremtidige løsninger.  
 
Repræsentanterne fra afdeling 1 arbejder 
efter princippet om en bæredygtig renove-
ring og vedligeholdelse.  
 

Pkt. 3  
Økonomi 

Bestyrelsen har besluttet at indsende for-
slag til afdelingsmøde om opsigelse af 
løse aftaler vedr.: 

• Algebehandling af tage 

• Rens af tagrender 

• Vinterbekæmpelse 

• Hækklipning 

• Ukrudtsbekæmpelse 
 

Pkt. 4  
Markvandring 

Markvandring afholdt d. 28.08.24 
 
Bestyrelsen har uden held efterspurgt en 
bedre kommunikation med B42 – særligt 
vedr. økonomien på haver, herunder  o.l. 
 
Det er bemærket at ukrudtsbekæmpelse, 
vildtskud i hæk, og bevoksningshøjde ved 
enkelte boliger er mangelfuld.  
 
Der henvises til referat fra B42. 
 

Pkt. 5 
Eventuelt 
 

Bestyrelsen har drøftet at indsende forslag 
til afdelingsmøde om at afdelingen melder 
sig ind i LLO. 
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Jan og Henry har været til repræsentant-
skabsmøde hos DOA – Tvpakker stiger i 
pris. 
 
 

 
 
 
Mødet slut, kl. 17.30 

 
Referent: 
 
Ditte Kristensen 

 

 


